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NĀKAMAJĀ NUMURĀ VALĒRIJA AGEŠINA ATVADAS NO DARBA SAEIMĀ.

Grib reizē izmaiņas un stabilitāti

l LIGITA KUPČUS-APĒNA

Izglītības un zinātnes 
ministrijā (IZM) noraidīts 
priekšlikums par Kurzemes 
Universitātes izveidi, kurā 
būtu apvienota Liepājas Uni-
versitāte (LiepU) un Vents-
pils augstskola. Tas lasāms 
LiepU mājas lapā, rakstā par 
kārtējo aizvadīto LiepU pa-

domes sēdi pagājušajā nedē-
ļā, kuras darba kārtībā bijuši 
dažādi jautājumi. “Kurzemes 
Vārdam” LiepU padomes 
priekšsēdētājs Andris Grafs 
apstiprina, ka paustajai ide-
jai atbalsts nav gūts. 

Ministrei Anitai Muižniecei 
piedāvātais risinājums neesot šķi-
tis reāls, skaidroja A. Grafs. “Līdz 
ar to patlaban situācija joprojām 

zināmā mērā ir neskaidra,” viņš 
neslēpa. Ministrija uzskatot, ka 
vienkāršākais scenārijs ir LiepU 
pievienot kādai no zinātnes uni-
versitātēm, uz ko tika mudināts 
jau pērn septembrī: reorganizēt 
LiepU, pievienojot to zinātnes uni-
versitātei un izveidojot zinātnes 
universitātes ekosistēmu Liepājā. 
Taču LiepU padome tajā saskata 
daudzus riskus. “LiepU nav tikai 

viens virziens, kurā tiek strādāts. 
Ir sociālo zinātņu bloks ar vēstu-
risko pedagoģijas virzienu, ir inže-
nierzinātņu bloks un dabaszināt-
nes, ir humanitārās mākslas bloks. 
Līdz ar to, ja pievieno, piemēram, 
Latvijas Universitātei, kur interese 
būtu par pedagoģisko virzienu, tad 
jautājums ir – kas notiek ar citiem. 
Ar to īsti neesam mierā.” 

Ministrijā neakceptē Kurzemes Universitātes izveidi

ATSKATS
Neparasta māksla 
neparastās vietās.
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MAZIE
Aizputes pagasta 
pamatskolā 
rosība nerimst.

PĒRCIET 
JAUNĀS 
“LIEPĀJAS 
VĒSTULES”!

l LINDA KILEVICA
l LIENA RIMKUS
l LIENE KUPIČA

Kamēr Saeimā iekļuvušo 
partiju pārstāvji sākuši sav-
starpējas sarunas un konsul-
tācijas ar Valsts prezidentu 
Egilu Levitu par valdības 
veidošanu, koalīciju un turp-
māko darbu, jaunievēlētie de-
putāti gatavojas svinīgajam 
zvērestam, ko vajadzēs nodot, 
uzsākot savu pienākumu pil-
dīšanu novembrī. Sabiedrība 
savukārt dzīvo savās gaidās 
par to, kāda būs jaunā Saeima, 
cik veiksmīgi tā darbosies un 
kādas pārmaiņas valstī ir vai 
nav gaidāmas.

Tikai bez straujām 
kustībām

SIA “EB Liepāja” valdes locek-
lis Māris Pētersons pauž, ka savu 
viedokli par to, kas sagaidāms 
no jaunās Saeimas, labāk varētu 
pateikt novembrī, kad būs zināms 
Ministru kabineta sastāvs. “Šo-
brīd, neredzot pat to, kādas būs 
ietekmes sfēras potenciālajām 
koalīcijas partijām, nezinot, vai 
tās būs trīs vai četras, neņemos 
komentēt, jo tur var būt gan vie-
nā grāvī, gan otrā,” viņš uzskata. 
Šķiet loģiski, ka tā sauktajām 
spēka ministrijām būtu jāpaliek 
“Jaunās vienotības” pārziņā, bet 
varbūt tā nebūs. “Apvienotais sa-
raksts” politikas ziņā viņam esot 
pilnīgi nezināmi cilvēki. 

“EB Liepāja” visdrīzāk nākam-
gad atvērs savu ražotni Karostā. 
“Mani kā uzņēmēju visvairāk 
traucē krasas virziena maiņas. 
Ir svarīgi, lai nebūtu tā, ka at-
nāk jauna slota un tīri slauka – 
nodokļu politika, likumdošana 
strauji mainās un nav sakārtota 
līdz galam. 

“Kopumā vērtējot, šķiet, ka vēlēšanu rezultāti ir labi,” teic Kurzemes plānošanas reģiona projektu koordinatore Zane 
Gaile. “Mani patiesi pārsteidza atbalsts partijai, kas saistīta ar kriminālnoziegumos notiesāto, kurš turpina rauties pie stūres. 
Uzmanīgu dara radikāli noskaņotās prokrieviskās partijas iekļūšana Saeimā. Tā nav laba zīme Latvijai, jo rāda, ka sabiedrība 
diezgan polarizējusies. Ar to jābūt uzmanīgiem. Kā dzīvosim tālāk? Mērenākie ceļi ir tie līdzenākie, un man gribētos, lai attīs-
tība mūsu zemē būtu prognozējama un visiem saprotama,” saka Z. Gaile.  EGONA ZĪVERTA FOTO


